



Ørslev Lokalråd

Lokalrådsmøde 01.04.2025

Lokalråds lokalet

Kl. 19.00

DAGSORDEN

	Mødedeltagere	- Ingen Afbud Mødt Jan Spuur Henrik Sørensen Henrik Svan Søren Hansen Jacob Ryel Jan Hansen
1	Velkomst Henrik	Velkomst ved formand Henrik Sørensen Henrik bød velkommen
2	Godkendelse af referat fra sidst Jan	Referat
3	Status for vores lokale Henrik	Hvordan ser fremtiden ud for vores lokalrådslokale Henrik er ved at undersøge, det vi ved nu er at E- sport skal ud af bygningen. Natasha ved ikke med os. Henrik vil undersøge ved Bjørn Haldur
4	Affalds indsamling 6/4 Jan / Henrik	- Status på tilmeldte deltager - Hvad har vi af Materiel <ul style="list-style-type: none">○ Tænger<ul style="list-style-type: none">▪ FDF har 12 tænger○ Veste<ul style="list-style-type: none">▪ Må satse på at folk selv har med○ Sække<ul style="list-style-type: none">▪ Jan har bestilt ved Naturfredning - Vi er tilmeldt Naturfrednings landsindsamling, de skulle gerne sende 75 affaldssække <ul style="list-style-type: none">○ Jan har rykket for sække, de vil sende - Ruter – Hvem gør dette <ul style="list-style-type: none">○ Henrik S laver ruter - Aftale om afhentning af affald



Ørslev Lokalråd

		<ul style="list-style-type: none">○ Henrik har aftalt med kommunen at de henter affaldet ved FDF Depot til slut Vi laver pølser som sidst <ul style="list-style-type: none">- Hvem køber ind -<ul style="list-style-type: none">○ Pølser – Søren i Bilka○ Resten køber Henrik S○ Brød○ Sennep, ketchup osv.○ Grillkul + optænding○ Engangs tallerkner○ Foliebakker- Hvem tilbereder på dagen<ul style="list-style-type: none">○ Jan S og Henrik S kommer og hjælper med Grill
5	Skraldespande	Vi skal tage en beslutning om hvad vi gør med skraldespande rundt i byen Hvem tømmer i dag <ul style="list-style-type: none">- Eigils plads - Lokalråd- Frugtlunden - Lokalråd- Grillhytten - FDF- Madpakkehuset – Fiskebæk parken ?? Vi ser tiden an, Henrik vil tømme de 2 vi står for om onsdagen.
6	Økonomi	Nyt fra Karin Hvordan ser økonomien ud Vi har 2 konti – Drift kr. 35.668 - Halfest kr. 38.505
7	Arbejdsgruppen Praktiske hjælpere	Kløverstierne Pæle – Vi skal have gjort pælene færdige <ul style="list-style-type: none">- Der mangler pæl på Fragevej ved Neptun plast, vi sætter den ikke pt- Vi kigger lige på den der er på Hjørnet af Ringridervej og Ørslevvej- Pæle OK nu Græsslåning – Vi skal kigge på en fordeling af opgaven Hvem er med: <ul style="list-style-type: none">- Lasse ?- Michael ?- Jan Spuur ?- Henrik ?



Ørslev Lokalråd

		Vi har igen talt forsikring Vi må lige tjekke op på dette
8	Projekter	Projekter forår/sommer 2025 Har vi nogen projekter vi gerne vil have kigget på? <ul style="list-style-type: none">• Affaldsindsamling Har vi noget der skal søges midler til?
9	Reklame og sponser	Jan har sendt ud til sponsorer på Ørslev Byportal igen
10	Generalforsamling	Vi skal afholde generalforsamling 3/6-2025 <ul style="list-style-type: none">- Egnshus er booket- Dagsorden udformes og arrangement planlægges ved næste lokalrådsmøde Hvad skal der gøres for at styrke bestyrelsen Hvad skal vi gøre for at promoverer Lokalrådet <ul style="list-style-type: none">- Vi skal have nogle opslag på Byportalen og vores egen facebook- Flyer som vi deler ud ved affaldsindsamlingen – Hvem gør hvad- Jan laver en flyer
11	Eventuelt	

NÆSTE MØDE: 6. maj 2025